
  Z á p i s n i c a 

 Z piateho verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa  

11.10.2019 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny – zasadnutie bolo uznášania schopné 

 

 

Program rokovania : 

 

 

1.   Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva  

      2.   Schválenie programu zasadnutia 

      3.   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie a kontrola uznesení 

z predchádzajúceho zasadnutia  

4.   Hospodárenie obce za 1. – 9/ 2019 

5.   Správa starostu obce 

6.   Projekt rekonštrukcie KD a investície na rok 2020 

7.   Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpad 

8.   Návrh rozpočtu obce 

9.  Rôzne 

10. Diskusia 

11. Návrh uznesenia 

12. Ukončenie zasadnutia 

 

 

K bodu 1 : Mgr. Róbert Chaban, starosta obce otvoril a viedol piate verejné zasadnutie OZ, 

privítal prítomných poslancov OZ a občanov obce. Na zasadnutí sú prítomní 

všetci poslanci obecného zastupiteľstva, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

                   Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 2 :Starosta obce predniesol návrh programu piateho verejného zasadnutia OZ 

a upravil v programe bod 4. na Hospodárenie obce za 1-8/2019.  Program 

zasadnutie OZ bol  jednohlasne odsúhlasený poslancami OZ bez pripomienok. 

 

K bodu 3 : Starosta obce navrhol určiť  za zapisovateľa: Jozefa Chabana, za overovateľov 

zápisnice: Mgr. Juraja Ruska a Ing. Michaelu Blaškovú. 

                   Návrhovú komisiu v zložení – predseda: Jozef Chaban. 

                   za členov: Mgr. Mateja Vavreka a Ing. Miroslava Tišliara. 

                   Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili.  

   Starosta konštatuje, že nebol predložený info leták do domácností. 

 

 K bodu 4 : Starosta obce predložil poslancom OZ hospodárenie a plnenie rozpočtu obce za 

obdobie 1-8/2019. Oboznámil poslancov OZ s príjmami a výdavkami obce za 

uvedené obdobie. Príjmy obce 78 131,30 € (plnenie 76,96 %), výdavky 56 297,16  

€ (plnenie 55,45 %). Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

 

 

 



 

K bodu 5 : Starosta predniesol správu o činnosti starostu a Obecného úradu od nástupu do 

funkcie. 

Na základe písomnej žiadosti na MF SR, kde obec žiadala o poskytnutie 

finančných prostriedkov na opravu MK v obci Baláže, bolo žiadosti zo strany MF 

vyhovené a následne poskytnuté finančné prostriedky v sume 10 500 €. 

Uvedená čiastka bola použitá na opravu MK v ulici Banská. Dofinancovanie bolo 

realizované z bežného rozpočtu cca 3 000 €. Uhradené faktúry sú zverejnené na 

web stránke obce. 

Žiadosť bola podaná aj na BBSK za účelom poskytnutia finančných prostriedkov 

na oplotenie v športovom areáli. Žiadosti bolo vyhovené a Banskobystrický 

samosprávny kraj poskytol obci dotáciu v sume 1 000 €. Dofinancovanie 

uvedeného oplotenia bolo cca 800 €. Starosta poďakoval všetkým, ktorí pomáhali 

pri výstavbe oplotenie. 

Starosta požiadal kanceláriu BBSK o osobné prijatie u predsedu. Účelom prijatia 

bola urgencia opravy cesty III. triedy Priechod – Baláže a pri tejto príležitosti 

starosta požiadal o poskytnutie finančných prostriedkov na opravu schodov do 

kostola v Balážoch. Na základe žiadosti predseda BBSK prispel finančnou 

čiastkou v sume 1500 € na rekonštrukciu schodov. Starosta sa zúčastnil 

dohodnutého stretnutia s riaditeľom Lesov SR a predsedom BBSK. Po 

obojstrannej dohode oboch predstaviteľov, bolo prijaté, že 1-krát štvrťročne sa 

budú stretávať a budú riešiť otázku opravy ciest. Predseda BBSK sľúbil, že tohto 

roku sa plánuje v jesenných mesiacoch oprava 2 vytipovaných úsekoch a to úsek 

Selce – Breziny a úsek Píla po odbočku do Podkoníc. Po ďalších urgenciách zo 

strany starostu, bolo opätovne uvedené zo strany BBSK, že uvedená oprava cesty 

III triedy bude vykonaná v 2 polroku 2019. 

Obci sa podaril vybaviť protokolárny prevod pozemkov pod MK z vlastníctva SR 

do vlastníctva obce a riešia sa žiadosti občanov na úseku sociálnych úradov 

a zápisu do katastra.  

Z dôvodu opakujúcich problémov prívalových dažďov bol oboznámený Odštepný 

závod Slovenská Ľupča a zodpovedný správca p. Krajčo bol osobne na obhliadke 

problematických úsekov. 

Na obecnom úrade v Balážoch prebehli kontroly Okresného úradu BB na úseku 

krízového riadenia a civilnej ochrany a všeobecnej vnútornej správy. V mesiacoch 

7 -10/2019 prebieha v obci kontrola z Najvyššieho kontrolného úradu. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie správu starostu. 

 

K bodu 6 : Starosta informoval poslancov OZ, že po konzultácií s manažérom MAS nie je 

možné čerpať finančné prostriedky z EU na rekonštrukciu KD, pretože by neboli 

dodržané výberové kritériá. Mgr Juraj Rusko uviedol, že v projekt má nedostatky 

a je potrebné ich odstrániť a  navrhuje dopracovať sálu KD v projektovej 

dokumentácií a pokúsiť sa čerpať finančné prostriedky aj napriek riziku 

neúspechu. Jozef Chaban uviedol, že je veľmi dôležité riešiť komplexnú 

rekonštrukciu KD a zabezpečiť si finančné prostriedky na celu rekonštrukciu KD. 

Ďalej uviedol, že pri čerpaní finančných prostriedkov z EU fondov je potrebné 

dodržať všetky výberové kritéria projektu, pretože po ukončení projektu bude 

projekt kontrolovaný či boli naň oprávnene využité finančné zdroje z EU a aby 

sme sa vyhli riziku nepreplatenia projektu. Ing. Michaela Blašková nesúhlasí 

čerpať finančné prostriedky z EU na rekonštrukciu sály, pretože stavba ako celok 

nebude mať hygienické zázemie. Ďalej uviedla, že verejná stavba bez 



hygienického zázemia nemôže byť uvedená do prevádzky. Ďalej uviedla nakoľko 

rozpočet projektanta na celkovú rekonštrukciu KD je vysoký v polovici novembra 

v prítomnosti stavebnej komisií sa bude opätovne riešiť uvedený stav projektu KD 

s projektantom. Mgr. Matej Vavrek navrhuje, aby sa finančné prostriedky z EU 

vyčerpali na iný projekt v rámci obce, keďže projekt KD nie je doriešený. Starosta 

uviedol, že oslovil ďalšieho projektanta ohľadom projektu KD a predložil 

vizualizáciu nového projektu. Ďalej navrhuje možnosť zjednodušiť projekt KD 

a znížiť náklady na celkovú rekonštrukciu.  Starosta predložil poslancom OZ 

vizualizáciu projektu na športovo-oddychovú zónu, ktorý je možný realizovať na 

verejnom priestranstve v športovom areáli na parcele KN-C 103/1 a uviedol, že na 

tento projekt je možné čerpať finančné prostriedky z EU ale je potrebné ho riešiť 

čo najskôr. Poslanci OZ súhlasili s čerpaním finančných prostriedkov z MAS na 

oddychový zónu. 

 

K bodu 7 : Starosta predložil návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálny odpad. Starosta navrhol zvýšiť poplatok za KO na osobu na deň v 

sume 0,055 € z dôvodu zvýšenia poplatku za uloženie odpadu na skládku. Mgr. 

Juraj Rusko navrhuje ročný poplatok za komunály odpad na osobu v sume 23 

€/rok. Starosta uviedol, že zvýšenie poplatku na sumu 23 €/rok je jednorázovo 

vysoké a navrhol postupné zvyšovanie. Mgr. Matej Vavrek navrhuje informovať 

občanov, aby separovali viac odpadu, aby sa znížil zákonný poplatok za KO. Mgr. 

Matej Vavrek navrhuje zvýšiť uvedený poplatok za KO na osobu na deň v sume 

0,058 € (21,17/rok). Poslanci OZ súhlasili s návrhom Mgr. Mateja Vavreka. 

  

K bodu 8 : Starosta uviedol, že poslal všetkým poslancom do e-mailových schránok návrh 

rozpočtu obce na rok 2020, 2021, 2022 a uviedol, že je potrebné aby predseda 

finančnej komisie zvolal zasadnutie finančnej komisie a prerokovali predložený 

návrh rozpočtu. Poslanci OZ uvedený návrh rozpočtu zobrali na vedomie bez 

pripomienok. 

 

K bodu 9 : Rôzne: 

                    Starosta predložil poslancom OZ na prerokovanie nasledovné body: 

                   a/ zmluvy CVČ – ZŠ Priechod, K-Centrum 

 b/ Zimná údržba – zmluva s Jánom Palúchom 

 c/ kúpno-predajná zmluva – Jozef Komora 

 odpredanie obecného pozemku formou osobitného zreteľa. Starosta informoval 

poslancov, že zmluva je pripravená na podpis a žiadateľ súhlasí s odkúpením 

pozemku za schválenú sumu 395 €  

 d/ starosta predložil návrh rozpočtové opatrenie č. 2. Poslanci OZ zobrali na 

vedomie bez pripomienok. 

 e/ žiadosť o predĺžení zmluvy s farnosťou Priechod 

 f/ schválenie Mikulášskeho balíčka pre deti v sume 5 € 

 g/ starosta informoval poslancov OZ, že 100 ks kompostérov je uskladnených na 

Obecnom úrade v Selciach. Po úspešnej kontrole budú kompostéry poskytované 

do domácností 

 h/ Starosta predložil poslancom OZ zúčtovanie Dňa obce Baláže 

 i/ Starosta informoval poslancom OZ ohľadom plánovanej rekonštrukcie cesty III 

triedy Baláže – Priechod. Uvedená rekonštrukcia je naplánovaná na II. polrok 

2019 a v zimnom období bude starosta riešiť s BBSK problém padania skál 

a opravy úseku Biely potok – Priechod 



 j/ žiadosť Marcela Valenta o finančné prostriedky na opravu strechy Márnici na 

Kaliští. Mgr. Juraj Rusko uviedol, že bude kontaktovať pána Valenta ohľadom 

bližších informácií. 

 k/ starosta informoval poslancom OZ, že prebieha komunikácia s realitnou 

spoločnosťou REMAX, za účelom predaja budovy bývalej školy a Obecného 

úradu 

 l/ vybudovanie ľadovej plochy na multifunkčnom ihrisku. 

 Starosta navrhol zistiť za akých podmienok je vhodné vybudovať ľadovú plochu 

bez poškodenia multifunkčného ihriska. Mgr. Juraj Rusko navrhol vyčleniť 300 € 

na materiál, ktorý je potrebný na vybudovanie ľadovej plochy. Poslanci OZ 

súhlasili bez pripomienok 

 m/ Žiadosť Maroša Kubiša o odkúpenie obecného pozemku. 

 Starosta informoval poslancov OZ, že žiadosť nebola zaevidovaná z dôvodu 

neuvedenia čísel jednotlivých parciel a geometrický plán nebol predložený.     

 

K bodu 11 : Diskusia 

 Mgr. Matej Vavrek navrhol, že je potrebné osloviť Lesy SR odštepný závod 

Slovenská Ľupča ohľadom priepustu na ceste za športovým areálom. Starosta 

informoval poslancov OZ, že zaparkované motorové vozidlo za pohostinstvom 

rieši OO PZ Slovenská Ľupča. Ďalej uviedol, že skúšal majiteľa motorového 

vozidla kontaktovať telefonický ale bol nedostupný. Starosta oboznámil 

poslancov OZ, že motorové vozidlo je zaparkované na pozemku, ktorý nevlastní 

obec. Mgr. Juraj Rusko navrhuje čerpať finančné zdroje z výzvy EU na 

revitalizovanie poldra  vo vodnom toku Ľupčica za športovým areálom. Starosta 

uviedol, že uvedený polder nie je vo vlastníctve obce a preto nie je možné čerpať 

finančné zdroje na jeho revitalizáciu z EU. Ďalej uviedol, že už kontaktoval 

Slovenský vodohospodárky podnik a podal žiadosť o vyčistenie a rekonštrukciu 

vodného toku Ľupčica. Starosta informoval poslancov OZ, že po konzultácií 

s RSC nie je možné osadiť bezpečnostné zrkadlo v neprehľadnej zákrute na 

začiatku obce, pretože je tam dopravné označenie zóna 30 Km/h ktorá rieši 

problém neprehľadnosti zákruty. Jozef Chaban uviedol, že je dôležité hľadať 

osobu, ktorá by bola schopná kompletne zastrešovať čerpanie dotácií z EU pre 

obec. Poslanci OZ nemali pripomienky 

    

K bodu 12 : Po ukončení programu zasadnutia bolo prijaté uznesenie (viď. príloha).   

 

K bodu 13 : Na záver verejného zasadnutia OZ starosta obce poďakoval všetkým prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

 

Zasadnutia sa zúčastnili 5 poslanci OZ  /viď. prezenčná listina/ 

 

Zápisnicu zapísal  :                 Jozef Chaban                    .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice :         Mgr. Juraj Rusko         .......................................... 

                                                   

     Ing. Michaela Blašková   ...........................................    

 

V Balážoch, dňa 11.10. 2019 

                                                                                                                 Mgr. Róbert Chaban 

                                                                                                                        starosta obce 

Prílohy : prezenčná listina, uznesenie, materiály k zasadnutiu 



Uznesenia 

 

Z piateho verejného  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže, konaného 

 dňa 11. októbra 2019 

 

 

Uznesenie č. 37/2019 
 

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia 

 

Obecné zastupiteľstvo v Balážoch 

 

schvaľuje  
program piateho verejného zasadnutia OZ konaného dňa 11. októbra 2019.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie č. 38/2019 
 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie a plnenie  

uznesení OZ.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. určuje  
a) zapisovateľa zápisnice - Jozefa Chabana 

b) overovateľov zápisnice  - Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

II. volí 
návrhovú komisiu v zložení : predseda - Jozef Chaban 

                                                členovia   - Mgr. Matej Vavrek, Ing. Miroslav Tišliar  

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 



Uznesenie č. 39/2019 
 

K bodu 4. Hospodárenie obce za obdobie 1.- 8. 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. berie na vedomie  

Hospodárenie a plnenie rozpočtu obce za obdobie 1.-8. 2019 bez pripomienok. 

  

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie č. 40/2019 
 

K bodu 5.  Správa starostu obce    

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. berie na vedomie  

Správu starostu obce bez pripomienok.  

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie č. 41/2019 
 

K bodu 6.  Projekt rekonštrukcie KD a investície na rok 2020  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

I. berie na vedomie  

 

zvolanie stavebnej komisie v polovici novembra za účelom kontroly vypracovania stavebného 

projektu na KD (vysoké finančné náklady) 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 



 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

II. Schvaľuje  
 

Čerpanie finančných prostriedkov z EU prostredníctvom BBGMP na úpravu oddychového 

areálu na verejnom priestranstve v športovom areáli na parcele KN-C 103/1. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

III. Určuje  
 

Pozemok p.č. KN -C 103/1 ako verejné priestranstvo v obci Baláže  

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

 

Uznesenie č. 42/2019 

 

K bodu 7.   Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

1. schvaľuje  
Návrh č.1/2019 VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad. Návrh 

poplatku za komunálny odpad určuje 0,058 € na osobu a deň. 

   

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 



Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

 

Uznesenie č. 43/2019 
 

K bodu 8. Návrh rozpočtu obce 2020, 2021, 2022 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

1.schvaľuje  
Návrh rozpočtu obce na roky 2020, 2021, 2022. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

Uznesenie č. 44/2019 
 

K bodu 9. Rôzne 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

a) schvaľuje 
zmluvy s ZŠ Priechod a K-Centrum o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové 

vzdelávanie detí s trvalým pobytom v obci Baláže. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

b) schvaľuje 
zmluvu s AGRO PRIECHOD, s.r.o. o zimnej údržbe miestnych komunikácií 

 



Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

c) schvaľuje 
kúpno-predajnú zmluvu s Jozefom Komorom o odpredaní obecného pozemku, parc. č. 4342/2 

formou osobitného zreteľa. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

d) schvaľuje 
rozpočtové opatrenie č. 2/2019 bez pripomienok (viď príloha) 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

e) schvaľuje 
žiadosť o predĺženie platnosti zmluvy s farnosťou Priechod zo dňa 16.8.2019. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

f) schvaľuje 
Mikulášsky balíček pre deti v sume 5 € 

 



Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

g) berie na vedomie 
informáciu že, 100 ks kompostérov pre obec Baláže je uskladnených na Obecnom úrade 

v Selciach. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

h) berie na vedomie 
zúčtovanie kultúrno-spoločenského podujatia Deň obce Baláže 2019, bez pripomienok. 

(viď.príloha) 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

i) berie na vedomie 
informáciu od starostu ohľadom plánovanej rekonštrukcie cesty III triedy Baláže – Priechod. 

Podľa vyjadrenia BBSK, je uvedená rekonštrukcia naplánovaná na II. polrok 2019. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

  



j) berie na vedomie 
žiadosť Marcela Valenta o finančné prostriedky na opravu strechy Márnici na Kaliští. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

 

k) berie na vedomie 
informáciu od starostu, že prebieha komunikácia s realitnou spoločnosťou REMAX ohľadom 

odpredaja budovy škôlky a Obecného úradu 

 

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

l) schvaľuje 
na vybudovanie ľadovej plochy na multifunkčnom ihrisku vyčleniť finančnú čiastku 300 €. 

  

Prítomní poslanci (menovite): Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Hlasovali za (menovite):   Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Mgr. Matej   

Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

proti (menovite):   0   

zdržali sa (menovite):   0 

 

 

 

V Balážoch, dňa 11. 10. 2019 

Poznámka : zverejnené dňa:  

                                                        

      Mgr. Róbert Chaban 

                                                                                                                     starosta obce 


